



FMK Protokoll för styrelsemöte

Datum: 2023-09-07 kl 17.00 – Fagersta MKs klubblokal

Närvarande:

Bengt Karlsson
Staffan Liljeqvist
Hugo Carlberg
Stefan Palmér
Miken Johansson
Börje Boström
Rolf Ekman
Ann Svensson
Britt Hansson
Joakim Öhman
Erik Pettersson

Gäster:

Magnus Lundqvist
Gabriel Lundqvist
Matilda Westin (välkommen att bli medlem)
Camilla Ekdahl
Rasmus Lundqvist

Saknas:

Johan Jansson
Johan Pettersson

Agenda

1. Ordförande öppnar mötet
2. Fastställande av dagordning
3. Val av justeringsmän

- Börje Boström och Rolf Ekman
4. Genomgång av föregående protokoll.
- Inga kommentarer.
5. Ekonomirapport. Vi loggar in på banken.
- Rullarn kollar med Siv-Britt om förfallna sponsorfakturor
 - 1) En förfallen fastränteplacering och en förlängd.
 - Staffan och Rullarn pratar med banken om förlängning och ränta på föreningskontot.
 - 2) Hur mycket betalar vi för swish? Finns det någon minimigräns för att det kostar?
 - Staffan kollar med banken om det är olika beloppsgränser.
 - 3) Vi tittar på en preliminär budget för nästa verksamhetsår.
 - Ett utkast är påbörjat. Vi knyter även an till utfallet från BDS-krökens budget. De fasta utgifterna för att köra klubben är ca 100 000 kr/år. Detta måste klubben ombesörja att få in under ett år då medlemsavgifterna inte täcker omkostnaderna.
6. Ungdomsverksamhet/E-sport. Är vi intresserade av att uppgradera/köpa fler riggar? Annons /Johan P.
- Hugo lyfte frågan kring riggar. Just nu är det onödigt inköp. Afrikanska svinpesten ställer till det då träningsvägen stängs av. Finns ungdomar som är nyfikna på folkrace, ska vi öppna för ev se över en utbildning? Frågan flyttas till utbildningspunkten nedan.
7. Bilsektionen. KM samt Funktionärspoäng – uppdatering efter BDS-Kröken. Ska vi söka tävlingsdatum för 2024? Något annat nytt?
- Pga nämnda sjukdom hos vildsvin så kan det bli stora konsekvenser vilket medför att det kan bli svårt att genomföra tävlingar. Skogsbruket är svårt drabbat. Vi får söka tävlingsdatum och se hur det utvecklar sig. Förslag för tävling är 7 september 2024. Vilken form av tävling tas upp på stormöte. Staffan lägger in ansökan.
 - Vi ska köpa in nytt spel till riggarna. Kostnad max 1000 kr. Miken och Hugo ombesörjer detta.
8. Utbildningar
- 1) Vem vill bli utbildningsansvarig i klubben?
 - Ingen erbjöd sig att ta på sig detta.
 - 2) Vi ska göra on-line-utbildning "Grund" med bl a Fredrik Vikström på klubben. Vi skickar ut en allmän inbjudan till utbildningskvällen på klubben.
 - Frågan bordläggs till följd av att ingen tar ansvaret för utbildningar.
9. Har det kommit något mail på fagerstamk@live.se ? Staffan.
- Allt under kontroll. Vi har skickat kondoleans till Gotlands MF efter Kickens tragiska bortgång. Svar har kommit på detta. I övrigt rensar vi det som inte är av intresse.
10. Nya medlemmar/Medlemsregistret/Dags för uppdateringen av Lots?

- Britt har inte hunnit med. Uppdatering bör ske för att vi ska betala till förbundet för rätt antal medlemmar som faktiskt är betalande till klubben.

11. Övriga frågor:

- 1) - Efterrapport BDS/Nattkröken, Domare, ekonomi, tidrapporteringen
 - Vi har redan tittat på ekonomin. Vi hade kunnat göra vissa saker bättre, t ex bättre kravspec på tidrapporteringen. Domaren är nöjd med tävlingen och berömde bl a funktionärernas kompetens (64 med licens och 67 utan), önskade längre transporttid.
- 2) - Inköp av FMK-dekaler
 - Beställt av Bengt. Blått och gult
- 3) – Tjejkväll med Ramona Karlsson, Måndag den 18 sept, kl 18.00
 - Inbjudan har gått ut. I dagsläget har vi sex anmälda. Rullarn kollar om kommunen kan slänga ut på de digitala välkomstskyltarna vid infarten till Fagersta.
- 4) - Årsmöte, förslag söndag den 26 nov, kl 16.00 valberedning etc
 - Spikat enligt agenda. Joakim Öhman och Stefan Palmér är kvar i valberedning till och med årsmötet 2023. Ny valberedning ska utses till nästa period om två år.
- 5) - Banan – Hugo, vet vi något mer?
 - Frågan får vila så länge.
- 6) - Planerar vi någon träning på vår träningsväg?
 - Frågan får vila så länge. Än mer nu med nämnda smittspridning i skogarna.
- 7) - Förbundets inlägg om framtida SM – Hur ställer sig FMK till den?
 - Vi ställer oss frågande till om förbundet har problem då de fortsätter att fråga trots att vi tackat nej. Klassändringar i SM. Vi pratar om att den tävling vi planerar i september 2024 kan vara ett genrep inför ett nytt SM i Fagersta. Men vi tänker vidare på saken för att se om vi ska ta på oss SM-deltävling 2025. Förslag att de som är sträckchefer vid ev tävling 2024 även är de som är sträckchefer vid ett SM 2025. Allt detta ska tas upp vid stormöte.
- 8) SM i Tierp 2024 – Är vi intresserade av att delta med funktionärer?
 - Fin tävling senast vilket ledde till att besökande från klubben kom i samspråk och förfrågan om vi vill vara med funktionärer eller ta en sträcka? Vi anser att det är för långt bort geografiskt. Får vi i så fall hjälp tillbaka? Får bli en fråga till var och en individ att erbjuda sig i så fall. Vi tackar därmed nej.
- 9) Finns det behov av ett till stormöte under verksamhetsåret? Förslag till verksamhetsplan 2024.
 - Stormöte söndag 15 oktober på klubben kl 17.00 Exempel på punkter är folktrace, verksamhetsplan, DM, SM 2025, valberedningen kan ta emot nomineringar, tider för att ta emot motioner till årsmötet, mm.
- 10) Månadsprenumeration Microsoft 365 Family – Vilken enhet tillhör det?

Ska vi ha månadsprenumeration? Vi har en enhet står inne på "Bengts" kontor.

- Britt ser över hur och vem som betalar kontot på den bärbara dator som Britt använder för klubben

11) - Klubben behöver upprätta en Kemikalieförteckning över de kemikalier som klubben har/använder.

- Vi kom fram till att vi inte har kemikalier att ta upp på lista.

12) - Klubben behöver också upprätta instruktioner för hur vi agerar vid ev olycka/brand etc i klubblokalen.

- Vi ställer frågan till Johan Jansson om han kan kika på detta. Räcker den utrymningsplan som BDS har?

13) Samarbete med Hedemora om folkrace.

- Stefan Lundquist gästade oss med förfrågan om Fagersta MK är intresserade av ett samarbete för att få till tävlingsledning samt ev även funktionärer. Hedemora SMK saknar idag kompetens och tillräckligt många som visar intresse för att få till en tävlingsledning själva. Fagersta MK tar till sig förfrågan och diskuterar igenom innan vi återkommer. Vad krävs av oss? Vad förväntar vi oss i gengäld? Dela på två tävlingar eller att vi hjälper till med en av två tävlingar. Tävlingarna brukar vara i juni och september.

Stefan lyfter frågan med Hedemora och återkommer med sammanfattning.

12. Övriga frågor som uppkommit efter att agendan är skriven.

13. Nästa möte 2023-10-05

Vid protokollet



Britt Hansson

Justeras



Börje Boström



Rolf Ekman